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PROTOKOLL  FÖRT VID  

SMÅLANDS FRIIDROTTSFÖRBUNDS  54-e  SDF-MÖTE (ÅRSMÖT E)  
Den 14-e MARS  2009. 
PLATS: HOTELL HULINGEN, HULTSFRED. 
 
ORDFÖRANDE  ANNLIS HELLSTEN  hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. 
Några duktiga ledare har under året lämnat oss. De  är: 
ERIK HULTBERG JÖNKÖPING, OLLE ERIKSSON OSKARSHAMN och ELSIE PETTERSSON VILLSTAD. 
EN  TYST  MINUT HÖLLS  ÖVER  DERAS  MINNE. 
 
1.  UPPROP AV OMBUD , FULLMAKTSGRANSKNING OCH  FAST STÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD. 
UNDERTECKNAD  gjorde uppropet enligt inlämnade fullmakter och anmälda ombud. 
LISTAN ÖVER DELTAGARNA BILÄGGES  DETTA  PROTOKOLL SOM BILAGA 1. 
ANTAL FÖRENINGAR 14st, ANTAL RÖSTER  28st OCH   ANTAL NÄRVARANDE  35st 
 
§ 2. FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA FÖR MÖTET.  
 
FÖREDRAGNINGSLISTAN PRESENTERADES OCH GODKÄNDES AV MÖTET. 
 
§3. FRÅGA OM MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE. 
Efter information av kanslisten HERBERT JOBÄCKER att kallelse utsänts till föreningarna per brev över 
en månad innan mötet liksom kallelse gått ut på internet förklarades mötet BEHÖRIGT UTLYST. 
 
§4.VAL AV  ORDFÖRANDE  FÖR MÖTET. 
VALBEREDNINGENS  ORDF. THOMAS BORGLIN FÖRESLOG SOM ORDFÖRANDE 
ALLAN SVENSSON KALMAR, ÄVEN REPR. SMÅLANDS IF SOM ORDF  FÖR ÅRSMÖTET 2009.  
ALLAN  SVENSSON VALDES ENHÄLLIGT SOM ORDF  FÖR  SDF-MÖTET. 
 
§ 5.   VAL AV SEKRETERARE FÖR MÖTET. 
Mötet valde  UNDERTECKNAD OVE DAVIDSSON  att föra  årsmötets protokoll. 
 
§ 6. VAL AV TVÅ PROTOKOLLJUSTERARE ATT JÄMTE MÖTESO RDFÖRANDEN JUSTERA 
MÖTETS PROTOKOLL SAMT VAL AV TVÅ RÖSTRÄKNARE. 
Till att justera mötesprotokollet samt att även vara rösträknare valdes. HANS FAGHER, VÄRNAMO OCH 
RONNY KRÖNVALL VÄRNAMO. 
 
PRISUTDELNING. 
Nu stacks emellan som brukligt är med en utdelning av priser och utmärkelser till förtjänta personer. 
DENNA  utdelning förrättades av ordf. ANNLIS HELLSTEN  och avgående  
kassören HANS FAGHER. Listan över pristagarna bilägges protokollet som BILAGA 2. 
 
§7. BEHANDLING AV  VERKSAMHETS- OCH FÖRVALTNINGSBER ÄTTELSE FÖR DET SENASTE 
VERKSAMHETSÅRET. 
Verksamhetsberättelsen gick ordf. igenom sida för sida och lämnade utrymme för ev. kommentarer. 
VERKSAMHETSBERÄTTELSEN  GODKÄNDES OCH LADES TILL HANDLINGARNA. 
 
-FÖRVALTNINGSBERÄTTELSEN kommenterades av kassören HANS FAGHER: 
"Vi har följt budgeten ganska bra. Den slutade på ett  plus på 66485:79. Vårt mål är att ha ett kapital på 
minst en halv miljon att inleda nästa verksamhetsår med" 
Mötesordf. kommentar: "Det är få SDF som har en så hög målsättning". 
MÖTET godkände den ekonomiska redovisningen som lades till handlingarna. 
BOKSLUTET FÖLJER   PROTOKOLLET SOM BILAGA 3. 
 
REVISORERNAS BERÄTTELSE. 
Ingen av revisorerna närvarade varför mötesordf. hänvisade till SmFIFs VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
på sidan  38 där rev.berättelsen för Smål. FIF finns dokumenterad. Hans Fagher förklarade att 
SMÅLANDS IF  från  2010 inte kommer att ha någon revisor som reviderar SDFs kassa. 
 



 2 

§ 8.  FASTSTÄLLANDE AV BALANS OCH RESULTATRÄKNINGAR   SAMT BESLUT MED 
ANLEDNING AV ÅRETS VINST ELLER FÖRLUST. 
MÖTET BESLÖT ATT  ÅRETS VINST  PÅ 66485:79 SKALL  TILLFÖRAS DET EGNA KAPITALET. 
 
§9.   FRÅGA OM  ANSVARSFRIHET FÖR SDF-STYRELSENS FÖ RVALTNING. 
MÖTET BESLÖT  ATT STYRELSEN  SKALL BEVILJAS FULL OC H TACKSAM ANSVARSFRIHET  
FÖR DEN TID REVISIONEN OMFATTAR. 
 
§ 10.BEHANDLING AV VERKSAMHETSPLAN, FÖRSLAG, MOTION ER OCH BUDGET FÖR 
INNEVARANDE  VERKSAMHETSÅR. 
 
a.)      VERKSAMHETSPLAN. 
           
UTBILDNINGSKOMMITTÉN.  ARNE  OLSSON. 
Kommittéordf. ARNE OLSSON  presenterade på overhead utbildningarna som varit under 2008 och de  
kommande enligt plan för 2009. Enligt ARNE  var några kurser bra  men en del fick ställas in på grund av 
för få anmälda. Vi har fått 59 nya funktionärer på våra  funktionärskurser  under 2008.Se i  övrigt  årets 
verksamhetsberättelse angående 2008 
på sidan  8. Planerna för 2009 finns på Hemsidan. Det som är glädjande  enligt Arne, är att studiecirklarna 
kommit i gång igen. De är nu uppe i  2400 timmar. I ÖVRIGT  se BILAGA 4-5, där finns mer spec. 
angående  kurser. 
          
UNGDOMSKOMMITTÉN.  INGELA NILSSON. 
"Nu  lämnar jag över till MIKAEL JOHANSSON , som blir ny ordf. i denna kommitté.VI  har haft möten 
mest på telefon. Det viktiga  som hänt är GÖTALANDSMÄSTERSKAPEN och 
ungdomsmatchen för  17-åringar." 
Ett ombud från HULTSFREDS LK  EFTERLYSTE HJÄLP åt en 17-årig flicka i klubben. 
Hon ville att någon skulle hjälpa henne att komma  i gång med  träning. Det finns ingen som vill hjälpa till. 
INGELA svarade: "Vi skall jobba på detta i  Småland. Bra  att Du väcker frågan". 
          
VETERANKOMMITTÉN,  RONNY KRÖNVALL. 
Vi har haft samma manskap  i kommittén  de senaste åren. Mycket glädjande är att INGVAR LUNDBERG 
och ESKIL LJUNGGREN  fick mottaga  SMÅLANDS FIFs speciella plakett för UTOMORDENTLIGA  
INSATSER. INGVAR har suttit i  kommittén i hela 25 år och ESKIL har suttit 19 år i veterankommittén. 
SVEN-ERIK MARTINSSON har tryckt upp  ett VETERANREKORDHÄFTE  att delas ut vid SMÅLANDS 
VETERAN-DM-TÄVLINGAR. 
På vår HEMSIDA  finns "ALLA TIDERS  SMÅLÄNNING". Ett utomordentligt arbete som GÖRAN 
GRABERG GÖR TILLSAMMANS MED MARKUS ANDERSSON. 
RONNY berättade att han skickar ut omkring 180 mail till Smålands veteraner. 
VETERAN-CUPEN  HAR  givit följande resultat: 
1. HÖGBY IF LAG 1  92 poäng 
2. HÖGBY IF LAG 2   65  " 
3. HULTSFREDS  LK 63 " 
4. EKSJÖ SIK           51 " 
Vid  Veteran-SM  gick 27 guld till Småland. 
Se vidare om  VETERANKOMMITTÉNS  verksamhet  i VERKSAMHETSBERÄTTELSEN på sidan 15. 
             
HEMSIDAN- MARKUS ANDERSSON 
MARKUS  påminde om Friidrott online.  Anslut er genom ert personnummer. 
Adress:  IDROTT ONLINE. SE FRIIDROTT 
             
TÄVLINGSKOMMITTÉN    ANDERS ANDERSSON 
ANDERS SAMMANFATTADE ÅRET SOM GÅTT. HAN  tyckte det hade flutit på bra, som ett normalt år. 
Däremot tyckte han inte om när det kommer ändringar i programmet från högre ort som SVFIFs 
tävlingsprogram och  GÖTALANDSREGIONEN. Så länge ej det centrala programmet är klart kan vi inte 
"spika"  vårt program för tidigt.  
För innevarande år saknar vi arrangör av STORA DM och UDM 12-14ÅR.  Förslag på tävlingsdag  är den 
4-5juli. LAG-UDM Kval 2 den 23 augusti söker vi arrangör för. även till LAG-DM-FINALEN  den 19 sept. 
behöver vi  arrangör. 
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När det gäller 17-års-matchen: SMÅLAND-SKÅNE-DANMARK SÅ TYCKER VI ATT DEN SKALL 
FÖRLÄGGAS I VÄSTERVIK. Här har man nu fått en ny anläggning  så det vore  väldigt bra om  vi kunde 
visa upp denna  för  Danskarna. Intresserade FÖRENINGAR HJÄLP TILL!!! 
  
STATISTIKKOMMITTÉN- KETTIE GUSTAVSSON. 
KETTIE: "Jag jobbar på som vanligt,  ANDERS GRÖNVALL lägger in på nätet, STEFAN HOLST 
SKÖTER OM DE YNGRES RESULTAT  och BO BJÖRKHOLM svarar för VETERANERNAS  statistik. 
Jag räknar med att klara  åtminstone 2009." 
Kettie uppmanade! KÖP SMÅLANDS BÄSTA!  Hittar ni fel i resultatlistorna anmäl detta till oss i kommittén 
per telefon eller mail. Glöm inte att köpa vår "100-bästa". Resultaten är noterade 
från 1903, då man började att arrangera DM , till dags dato. 
Vi kan tillägga att enligt A Lennart  JUHLIN gör Kettie och övriga i kommittén  en "ENASTÅENDE 
KULTURGÄRNING" 
 
ANLÄGGNINGSKOMMITTÉN.-TOMMY URSBY 
TOMMY hade inget nytt att rapportera beträffande anläggningar. 
Mötesordföranden  ALLAN  SVENSSON  inflikade  nostalgiskt att han mindes VÄSTERVIK och 
BÖKENSVED  sedan förr i tiden. 
 
Nu hade alla kommittéernas  ledare fått komma till tals och presenterat var och en sina. 
RAPPORTERNA GODKÄNDES AV MÖTET. 
 
10B.             STYRELSENS FÖRSLAG 
STYRELSEN FÖRESLOG ATT UTÖKA STYRELSEN MED EN PERSON. 
Mötet beslutade enligt förslaget. Styrelsen skall bestå av ordf. plus 7 ledamöter. 
 
10 C.           MOTIONER SOM GETTS IN I DEN ORDNING SOM SÄGS I § 13. 
INGA MOTIONER HADE INKOMMIT. 
 
10 D.           BUDGET 
   HANS FAGHER presenterade  budgeten för 2009. HAN  påpekade: " För första gången är vi 
arbetsgivare.  Vi har anställt en kanslist, MARKUS ANDERSSON, som är anställd på 66 
procent. INGELA  är anställd  på 50 procent. Med anledning av detta  budgeterar vi 600000 för  
FRIIDROTTSCENTRUM PLUS KANSLIET". 
BUDGETEN GODKÄNDES AV MÖTET. 
 
§ 11.            FASTSTÄLLANDE AV ÅRSAVGIFT TILL FÖ RBUNDET. 
I ENLIGHET vad MARKUS informerat om får SDF från och med 2010, som SFIF har föreslagit inte ta ut 
någon sanktionsavgift. Däremot får vi ta ut en serviceavgift med grundnivå  
på 500:- från små föreningar. De större föreningarna får erlägga 2000:-. De som arrangerar långlopp ett 
tillägg. Detta skall behandlas vid kommande  SFIF-ÅRSMÖTE DEN  28-29 MARS.Mötet beslöt att 
årsavgiften till SMÅL FIF  för 2009 skall utgöra 800kr från föreningarna. 
 
§12.            VAL AV ORDF. TILLIKA STYRELSENS ORD F  I SDF-STYRELSEN FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
VALBEREDNINGEN  FÖRESLOG OMVAL AV ANNLIS HELLSTEN SOM ORDF. I SMÅL. FIF FÖR EN 
TID AV 1 ÅR. 
MÖTET OMVALDE ANNLIS  HELLSTEN  SOM ORDF. I SMÅLANDS FIF FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
 
§ 13.         VAL AV ERFORDERLIGT ANTAL LEDAMÖTER F ÖR EN TID AV 2 ÅR. 
Valberedningen föreslog omval av: ANDERS ANDERSSON, VILLSTAD och OVE DAVIDSSON ALVESTA 
FÖR EN TID AV 2 ÅR. 
MÖTET  OMVALDE  ovannämnda  ANDERS ANDERSSON OCH OVE DAVIDSSON   för en tid av 2 år. 
Valberedningen  föreslog nyval av MIKAEL JOHANSSON,OSKARSHAMN FÖR EN TID AV 2 ÅR. SAMT 
NYVAL GENOM FYLLNADS VAL PÅ 1 ÅR AV CARL-GUSTAF NILSSON,KALMAR. 
MÖTET   NYVALDE MIKAEL JOHANSSON PÅ 2 ÅR OCH NYVALDE CARL-GUSTAF NILSSON PÅ 
1ÅR, FYLLNADSVAL. 
TOMMY URSBY FÖRESLOG NYVAL AV  THOMAS BORGLIN, VÄRNAMO FÖR EN TID AV  2 ÅR. 
MÖTET NYVALDE THOMAS BORGLIN FÖR EN TID AV 2 ÅR. 
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§ 14.        VAL AV  1 REVISOR OCH PERSONLIG SUPPLE ANT MED UPPGIFT ATT GRANSKA 
VERKSAMHET, RÄKENSKAPER OCH FÖRVALTNING INOM FÖRBUN DET FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
VALBEREDNINGEN FÖRESLOG OMVAL AV ANDERS ÖHLING NÄSSJÖ SOM ORDINARIE REVISOR 
OCH OMVAL AV SUPPLEANTEN   KENT EKENMO NÄSSJÖ , BÅDA FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
MÖTET OMVALDE  ANDERS ÖHLING NÄSSJÖ OCH SUPPLEANTEN KENT EKENMO NÄSSJÖ BÅDA 
FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
 
§ 15.        VAL AV ORDF OCH TVÅ LEDAMÖTER I VALBER EDNINGEN VÖR EN TID AV 1 ÅR. 
MÖTET OMVALDE HENRIK BJÖRKHOLM KALMAR FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
MÖTET NYVALDE  LEIF KARLSSON, ALVESTA I VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV 1 ÅR. 
MÖTET UPPDROG ÅT STYRELSEN ATT LÖSA DET TREDJE NAMNET. 
 
§ 16.    BESLUT OM VAL AV OMBUD TILL SF-MÖTET OCH E RFORDERLIGT ANTAL 
SUPPLEANTER. 
MÖTET UPPDROG ÅT STYRELSEN ATT UTSE DELEGATER TILL SF-MÖTET. 
 
§ 17.    BESLUT OM VAL AV OMBUD TILL DF-MÖTET OCH E RFORDERLIGT ANTAL 
SUPPLEANTER. 
MÖTET UPPDROG ÅT STYRELSEN ATT UTSE DELEGATER TLL DF-MÖTET. 
 
ANNAT ÄRENDE ÄN SOM  OVAN NÄMNTS FÅR EJ BEHANDLAS PÅ  SDF-MÖTET. 
 
§ 18.      MÖTETS AVSLUT. 
MÖTETS ORDF ALLAN SVENSSON  TACKADE FÖR ATT HAN FÅTT LEDA MÖTET 
SAMT ÖNSKADE HAN    ALLA  OMBUDEN OCH  SDF  GOD FORTSÄTTNING OCH FÖRKLARADE   
DÄRPÅ   SDF-MÖTET AVSLUTAT.  KL 12,40. 
ALLAN  ÖVERLÄMNADE DÄRPÅ KLUBBAN TILL ANNLIS. 
 
Därefter var det ANNLIS  som tog vid. Hon delade ut blommor. FÖRST fick  ALLAN SVENSSON  för  att 
han suttit ordf. HERBERT  JOBÄCKER som slutat som kanslist efter många år  och dessförinnan efter 
många  år  som styrelseledamot fick mottaga blommor. Han fick  även en present eftersom han dagen 
därpå  skulle fylla 89 år. GRATTIS, HERBERT!  LYCKA TILL  OCH MYCKET TACK FÖR ATT VI FÅTT 
DIN  HJÄLP OCH FÖR ALLA TREVLIGA SAMTAL! KETTIE  fick också mottaga blommor och INGRID 
BJELM,  som har suttit i valberedningen i flera år. TOMAS BORGLIN  som avgick  som ordf i 
valberedningen fick  en blombukett samt undertecknad, som satt  som protokollförare vid detta mötet. 
TILL SIST  STORT TACK, HANS FAGHER!!  Det kommer att bli tomt efter Hans F och Herbert. 
                   
 
VID PROTOKOLLET    MÖTESORDF 
DAG SOM OVAN                                              
 
............................    ............................. 
OVE DAVIDSSON     ALLAN SVENSSON 
 
 
 
JUSTERAS     JUSTERAS 
 
.............................    ............................... 
HANS FAGHER     RONNY KRÖNVALL 



Bilaga 1

Deltagarlista
Smålands Friidrottsförbunds SDF-möte
14 mars 2009 i Hultsfred

En del av föreningsdeltagarna, märkta *, representerar samtidigt arbetskommittéer etc i SmFIF.

Röster Anmälda föreningsombud

2 Alvesta FI Leif Karlsson Jan-Erik Carlsson
1 Gnosjö FK Ingvar Lundberg
2 IK Hakarpspojkarna Sture Ulfberg
2 Hovslätts IK Ingrid Bjelm
1 Hultsfreds LK Mats Nyberg Ingmar Adolfsson
2 Oskarshamns SK Thomas Karlsson Kjell Nilsson
2 IK Sisu Fredrik Lundqvist
1 Skillingaryds FK Stig-Roland Johansson
1 Skruvs IF Tommy Stodell
1 Storebro SC Inge Ekström
2 Tranås AIF FI Siw Dahlgren
1 Wärnamo SK Arnold Gustavsson Gasper Balogh Eskil Ljunggren*
1 Västerviks IF Jörgen Björnberg
2 IFK Växjö Sofie Widlund Jan Sandberg

Styrelsen,  kommittéer, hedersledamöter, övriga etc :
Anders Andersson
Markus Andersson
Thomas Borglin
Ove Davidsson
Pamitha Davidsson
Hans Fagher
Kettie Gustavsson
AnnLis Hellsten
Herbert Jobäcker
Ronny Krönvall
Ingela Nilsson
Arne Olsson
Allan Svensson
Tommy Ursby

Antal föreningar: 14st
Antal röster: 17st
Antal närvarande: 34st



Bilaga 2 

Prisutdelning vid SDF-mötet lör 14 mars 2009 
 
Speciella plaketten:   Nr 110: Ingvar Lundberg , Gnosjö FK (för utomordentliga insatser) 
 Nr 111: Eskil Ljunggren, Wärnamo SK (för utomordentliga insatser) 
 
Standar:  Nr 106: Hans Fagher , Smålands FIF, avgående styrelseledamot efter 25 år i styrelsen 
 Nr 107: Markus Andersson , Smålands FIF, avgående styrelseledamot efter 1 år i styrelsen 
 Nr 108: Ulrika Johansson , IFK Växjö, SM-seger 2008 på 400m häck (58.88) 
 
Eric Walls vandringspris  (till bästa DM-förening 2008):  Högby IF 
 
Rune Ohlsson vandringspris  (till bästa kastarflicka 2008): Anna Wessman ,  IFK Växjö 
Villstads-Egons vandringspris  (bästa tremannalag i Veteran-cupen 2008): Högby IF 
 
Vandringspris vid Senior-DM 2008:  
Fabbe Biörcks ”spinterpokal” , Män: Fredrik Ottosson , Alvesta FI 
Villstad-Vanjas ”sprinterpokal” , Kvinnor: Malin Johansson , IK Sisu 
Wärnamo SK:s kastpokal , Män: Mikael Johansson , IK Sisu 
Wärnamo SK:s kastpokal , Kvinnor: Hanna Bjärkvik , Hovslätts IK 
Skillingaryds v.spris (5+10.000m), Män: Martin Lundqvist , IK Sisu 
Växjö LK:s v.pris (hel+halvmara), Män: Per-Åke Rosvall , Högby IF 
Växjö LK:s v.pris (hel+halvmara), Kvinnor: Alexandra Svensson , Hultsfreds LK 
 
 
Poängjakten 2008 (diplom till de tre främsta): 
Div 1, Män: 1a Högby IF  2a IK Hakarpspojkarna  3a IK Sisu 
Div 1, Kvinnor: 1a IK Hakarpspojkarna  2a Hovslätts IK  3a Högby IF 
Div 2, Män: 1a Tranås AIF  2a Alvesta FI  3a Wärnamo SK  
Div 2, Kvinnor: 1a Wärnamo SK  2a Lekeryd-Svarttorp SK  3a Bottnaryds IF 
 
 
DM i Castorama 2008 (DM-medaljer):  
Män:  1a Kristian Pettersson , IFK Växjö 2a Pär Wisme , IFK Växjö 3a Tobias Lundqvist , IK Sisu 
Kvinnor: 1a Anna EK , IK Hakarpspojkarna 2a Johanna Andersson , Villstads GIF 3a Gabriella Nykvist , Tranås AIF 
Lagtävling: 1a IK Sisu  2a Tranås AIF FI  3a Villstads GIF 








